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PROTOKÓŁ NR 162 / 2005
posiedzenia

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego
z dnia  31  sierpnia   2005   roku,

które odbyło się w Starostwie Powiatowym  w Wągrowcu .
Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godzinie 10.00, a zakończyło

o godzinie 13.30.

W posiedzeniu uczestniczyli:

     1.  Józef Sulikowski - Starosta Wągrowiecki
2. Michał Piechocki - Wicestarosta
3. Tomasz Kranc                         - Członek Zarządu Powiatu
4. Tadeusz Synoracki              - Członek Zarządu  Powiatu
5.  Andrzej Wieczorek - Członek Zarządu  Powiatu

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli :

6. Danuta Królczyk                   - Skarbnik Powiatu
7. Andrzej Sebastyański       - Sekretarz Powiatu
8. Iwona Brudz - Dyrektor Bursy Szkolnej
9. Jerzy Mianowski - Dyrektor SOSW
10. Edyta Owczarzak - p.o. Kierownik PCPR
11. Radosław Kubisz - Rzecznik Prasowy
12. Marek Meller - Protokolant

Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego:

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i
przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 25 sierpnia  2005
roku.

3. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między
posiedzeniami  Zarządu.

4. Ustalenie stawki odpłatności za pobyt w Bursie Szkolnej nr 1 w
Wągrowcu.

5. Wyrażenie zgody Dyrektorowi Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu na
przeprowadzenie postępowania przetargowego w sprawie adaptacji
piętra Bursy na Dom Dziecka.

6. Przedstawienie informacji o wynikach otwartego konkursu ofert na
realizację zadania z zakresu pomocy społecznej na 2005 rok
(prowadzenie placówek wsparcia dziennego).
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7. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno –
Wychowawczego w Wągrowcu o przyznanie dodatkowych środków
finansowych na zagospodarowanie terenu po rozbiórce budynku.

8. Przedstawienie informacji o realizacji programu EFS – szkolenia
osób pracujących.

9. Wyrażenie opinii na temat powierzenia funkcji kierownika
warsztatów szkolnych p. mgr Zbigniewowi Smolińskiemu,
nauczycielowi mianowanemu, od dnia 1 września 2005 r

10. Przedstawienie propozycji współpracy z gminami w zakresie
budowy chodników przy drogach powiatowych i remontów dróg na
2006 rok.

11. Rozpoznanie naliczania Zakładowego Funduszu Świadczeń
Socjalnych dla Emerytów na 2005 rok.

12. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu.
13. Uwagi i wnioski.

Ad.1

Odczytano porządek Zarządu bez zgłaszania uwag.

Ad.2

Przyjęto protokół  posiedzenia  Zarządu z dnia 25 sierpnia 2005 roku.

Ad.3

Starosta Wągrowiecki, w poniedziałek, wziął udział w spotkaniu
dotyczącym prac remontowych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1
w Wągrowcu. Stwierdził, że dyrekcja szkoły musi bezwzględnie
realizować postanowienia umowy zawartej z wykonawcą, w szczególności
terminy wykonania robót.
Pan A. Wieczorek – członek Zarządu - zaproponował, aby zaprosić na
przyszłe posiedzenie Zarządu Dyrektora ZSP Nr 1, który przedstawiłby
faktyczną sytuację zaawansowania robót na terenie szkoły.

W środę, Starosta wziął udział w ślubowaniu nauczycieli ze szkół
powiatu wągrowieckiego, którzy uzyskali kolejny stopień awansu
zawodowego i stali się nauczycielami mianowanymi.

W poniedziałek przeprowadzono rozmowę z Dyrektorem PZD w
Wągrowcu, w sprawie naprawy gwarancyjnej na drodze Laskownica  -
Brzezno Stare. Starosta stwierdził, że bardzo istotną sprawą jest
przedłużenie gwarancji na roboty budowlane, wykonywanych na tej
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drodze. Do zajęcia się sprawą gwarancji, zobowiązany został Dyrektor
PZD w Wągrowcu.

W sobotę, Wicestarosta wraz z członkiem Rady Powiatu – W.
Ćwikiem, wzięli udział w dożynkach wojewódzkich, które odbywały się w
Wolsztynie.

Pan A. Synoracki omówił stan prac remontowych na drodze
powiatowej przy ul. Pocztowej w Mieścisku. Zaproponowano, aby
Dyrektor PZD, poinformował członków Zarządu, kiedy ma nastąpić odbiór
prac dotyczących zagęszczenia po ułożeniu instalacji kanalizacyjnej na tej
drodze.

Ad.4

Pani I. Brudz – Dyrektor Bursy Szkolnej Nr 1 przedstawiła informację na
temat odpłatności za pobyt w bursie. Zapoznała członków Zarządu z
nowymi regulacjami prawnymi dotyczącymi przedmiotowych kwestii.
Starosta stwierdził, że należy bardzo szczegółowo i dokładnie
przeprowadzić kalkulację kosztów rzeczowych. Ponadto, regulaminy
przyjmowania do bursy powinny dokładnie określać – kto i na jakich
zasadach ma być do niej przyjmowany.
Propozycja Zarządu w kwestii ustalania stawki za pobyt była następująca:
subwencja + opłata ucznia powinna się zbilansować na tyle, aby nie
ponosić dodatkowych kosztów.
Pismo Dyrektora Bursy Szkolnej nr 99/BSz/08/2005 stanowi załącznik nr 1
do protokołu.

Ad 5

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na przeprowadzenie przetargu
dotyczącego robót budowlanych dotyczących adaptacji piętra Bursy na
Dom Dziecka. Jednocześnie Zarząd określił kwotę, jaką zamawiający może
przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia ( 400.000 zł ) oraz termin jego
wykonania ( 31 marzec 2006  r.)
W związku z pytaniami członków Zarządu o możliwość zaciągnięcia
zobowiązania w bieżącym roku budżetowym, Pani D. Królczyk – Skarbnik
Powiatu - stwierdziła, że Uchwała Rady Powiatu o zaciągnięciu
zobowiązania przez jednostkę jest wystarczająca do zawarcia umowy na
w/w prace.

Pismo Dyrektora Bursy Szkolnej 103/BSz/08/2005 stanowi załącznik nr 2
do protokołu.

 



4

4

Ad 6

Pani E. Owczarzak – p.o. Kierownik PCPR przedstawiła informację na
temat wyników otwartego konkursu ofert na realizację zadania z zakresu
pomocy społecznej na 2005 rok (prowadzenie placówek wsparcia
dziennego). Na w/w konkurs nie złożono żadnej oferty.
Protokół z posiedzenia Zespołu Opiniującego stanowi załącznik nr 3 do
protokołu.

Ad 7.

Pan J. Mianowski – Dyrektor SOSW w Wągrowcu przedstawił wniosek o
przyznanie dodatkowych środków finansowych w kwocie 37.614,76 zł na
zagospodarowanie terenu po rozbiórce budynku mieszkalnego i zabudowań
gospodarczych oraz wykonanie ogrodzenia i utwardzenie terenu pod
boisko sportowe i parking dla pracowników, na posesji przy ul.
Janowieckiej 22 w Wągrowcu.
Zarząd postanowił przyznać dofinansowanie w kwocie 16.921 zł,
zaznaczając, aby w pierwszej kolejności zabezpieczyć bezpieczeństwo
uczniów, w związku z rozpoczynającym się rokiem szkolnym.
Pismo Dyrektora SOSW Nr 3400/38/05 stanowi załącznik nr 4 do
protokołu.

Ad 8.

Pani A. Wojcińska – Referent, przedstawiła informację na temat realizacji
programu EFS – szkolenia osób pracujących.
Zarząd przyjął informację bez uwag.
Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu

Ad 9.

Zarząd Powiatu wyraził pozytywną opinię na temat powierzenia Panu
Zbigniewowi Smolińskiemu, od dnia 1 września 2005 r., funkcji
kierownika warsztatów szkolnych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych
Nr 1 w Wągrowcu.
Pismo Dyrektora Szkoły Nr SZ-II-1104/09/05/06 stanowi załącznik nr 6 do
protokołu.
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Ad 10.

Wicestarosta Michał Piechocki przedstawił propozycję pisma w sprawie
współpracy z gminami w zakresie budowy chodników przy drogach
powiatowych i remontów dróg na 2006 rok. Zarząd Powiatu stwierdził, że
pismo powinno zostać przeredagowane i postanowił powrócić do sprawy
na jednym z przyszłych posiedzeń.
Pismo, stanowiące wersję pierwotną,  stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad 11.

Pani D. Królczyk – Skarbnik Powiatu, przedstawiła informację na temat
naliczania Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych dla Emerytów na
2005 rok. W związku z występującymi nieprawidłowościami, Zarząd
Powiatu postanowił skierować stosowne pisma do wszystkich
powiatowych placówek oświatowych. Pisma te powinny zawierać
zobowiązanie dyrektorów szkół do naprawienia zaistniałych błędów oraz
obowiązek wyjaśnienia powodów takiego stanu rzeczy.
Jedną z propozycji Zarządu  było także zorganizowanie spotkania z
dyrektorami tych jednostek oraz głównymi księgowymi i omówienie na
forum tego spotkania tych zagadnień.

Ad 12.

Następne posiedzenie Zarządu ustalono na 08 września 2005r. o godz.
09.00.

Ad13.

W sprawie przetargu nieograniczonego na wykonanie termomodernizacji
budynków szkoły i internatu wraz z wymianą okien w ZSP w Gołańczy
Zarząd wyraził zgodę na przeznaczenie kwoty 1.107.324,96 zł na
sfinansowanie przedmiotowego zadania.
Pan R. Kubisz – Rzecznik Prasowy, przedstawił informację na temat
kandydatur do ,,Nagrody Herbu Powiatu Wągrowieckiego”. Zarząd
postanowił przedyskutować te kwestie na przyszłym posiedzeniu.
Pan A. Wieczorek – członek Zarządu - zaproponował, aby przeprowadzić
stosowne rozmowy z władzami Uniwersytetu im. A. Mickiewicza, w celu
przedstawienia planów związanych z przyszłością filii UAM w Wągrowcu.
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Zgodnie z porządkiem obrad na tym posiedzenie Zarządu zakończono.

 Protokolant
         ______________
         / Marek Meller /

                                                                            Wicestarosta

                                                        ________________________________
                                                                          / Michał Piechocki /

    Tomasz Kranc                     _______________

    Tadeusz Synoracki             _______________

    Andrzej Wieczorek            ________________

 


